

دعوة للمشاركة في عطاء

تعترم شركة مبروك للعمليات النفطية دعوة الشركات الوطنية المتخصصة والكفؤة للمشاركة في عطاء لـ "تقديم خدمات تعبئة وصيانة وتأجير إسطوانات الغاز لحقل الجرف البحري"، بموجب عقد لمدة ثلاث سنوات. يجب أن يكون لدى المشارك الموارد الفنية والمالية المطلوبة وأن يقدم إلى شركة مبروك للعمليات النفطية كل وثائق التأهيل التي سيتم طلبها لاحقاً خلال التقدم للعطاء.

على الشركات المهتمة إرسال تأكيد رسمي بنيتها في المشاركة بالبريد الإلكتروني إلى: zeinab.elgherwi@mabruk-oil.com على أن يحتوي التأكيد الاشتراك على المعلومات الآتية:

عنوان العطاء:	تقديم خدمات تعبئة وصيانة وتأجير إسطوانات الغاز لحقل الجرف البحري
رقم العطاء:	RFQ/FOD/512/2022/AJF
إسم المشارك (الشركة):	
رقم هاتف الشركة:	
رقم فاكس الشركة:	
عنوان الشركة:	
عنوان البريد الإلكتروني (الذي سيتم إرسال معلومات العطاء إليه)	
إسم ممثل الشركة:	
رقم هاتف ممثل الشركة:	

سيتم دعوة المشاركين الذين أكدوا نيتهم في المشاركة في الوقت المناسب على عنوان البريد الإلكتروني المقدم من قبلهم وذلك بإرسال كافة المعلومات التعاقدية والفنية المتعلقة بالعطاء.

ستبقى هذه الدعوة معلنة على موقعي المؤسسة الوطنية للنفط وشركة مبروك للعمليات النفطية حتى يوم **06/12/2022** وآخر موعد لاستلام تأكيد النية في المشاركة في العطاء من الراغبين هو يوم **08/12/2022**، وسيحتتم على كل الشركات الراغبة في المشاركة تقديم المعلومات المطلوبة قبل هذا الموعد.

Invitation to Participate in Tender

Mabrouk Oil Operations Company intends to invite specialized and efficient national companies to participate in a tender for "**Provision of Gas Bottles Re-Filling, Repair & Rental Services to Aljurf Field**"; under a contract for a period of three years.

The participant must have the required technical and financial resources and submit to Mabrouk Oil Operations all qualification documents that will be requested later during the bid submission.

Interested companies should send an official confirmation of their intention to participate by e-mail to: zeinab.elgherwi@mabruk-oil.com; The Intent to Participate confirmation shall contain the following information:

RFQ Title	Provision of Gas Bottles Re-Filling, Repair & Rental Services to Aljurf Field
RFQ No.	RFQ/FOD/512/2022/AJF
Participant's name (company):	
Company phone number:	
Company fax number:	
Company Address:	
E-mail address:	

(to whom the bid information will be sent)	
Company representative name:	
Company representative phone number:	

Participants who have confirmed their intention to participate in a timely manner will be invited through their e-mail address provided. They will receive all the contractual and technical information related to the bid.

This invitation will remain posted on the websites of the National Oil Corporation (NOC) and Mabruk Oil Operations Company until **06/12/2022**, and the last date for receiving confirmation of the intention to participate in the bid from those wishing to bid is **08/12/2022**. All companies wishing to participate will have to provide the required information before this date.